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Zápis z konání Valné hromadv LTC Bakov nad Jizerou 28.1í.2022

Valné hromady se účastnilo í3 členů z toho 12 nad 18 let s možností hlasovat dle

stanov,

Uvítání účastníků a seznámení s programem provedl předseda P. Šimon.

K programu nebyly vzneseny připomínky.

Zprávu o ěinnosti klubu za rok2022 prezentoval předseda Petr Šimon. Témata

zprávy:

o podařilo se postavit soutěžní družstva dospělých, ffil. žáků a
neregistrovaných A, B

o předáno ocenění Barboře Dvořákové a Romanu Haškovi ml. za nejlepší
hráče ve svých kategoriích.

. V přípravce a tenisové škole letos 35 dětí. Nárůst oproti 2021,. Je třeba
zajistit co největší kontinuítu a vychovat nové generace hráčů a hráček.

r Podařily se dotace od města Bakov, NSA Můj klub, od Středočeského kraje
byla zamítnuta.

o Pořadatelská činnost pokračuje v rozsahu před covidem.
o zaveden smluvnísystém pro trenéry a správce
o Počet platících členů vzrostl
o zájem o rekreačnítenis klesl
o zájem o akce pořádané klubem klesá
. započala modernizace areálu. lnstalace nového čerpadla. obnova

nábytku. Připojeníinternetu, PC. Zabezpečení PCO, kamera. Příprava
projektu rozvoje areálu (samostatný bod programu)

e Prezentace klubu - nové logo, nový web, Facebook, články

Zpráva o hospodaření za rok2022 přednesl ekonom klubu J, Horák včetně výhledu
na rok 2023. Ke zprávě nebyly vzneseny připomínky.

zpráva byla schválena: 12 pro x 0 proti x 0 se zdňel

lnformaci o brigádách v areálu přednesl správce dvorců R. Hašek, Počet
odpracovaných případně zaplacených hodin stoupá. Je třeba důsledně vyžadovat
brigádní povinnost do konce dubna protože je to nutné k zajištění včasné jarní
úpravy dvorců.

Členské a hráčské příspěvky.
Pro novou sezónu 2023. W navrhl příspěvky pro rok 2023 zvýšit o 100 kč u dorostu
a dospělých a zvýšit hodinovou sazbu za kuň o 30 kč na 150 kč/h, Nebyl vznesen
žádnÝ protinávrh.
28,11.2a22 zapsal Petr Šimon, Petr Polák
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žáci hráčský
dorost hráčský
dospělí - ženy hráčshý
dospělí - muži hráčský
důchodci hráčský

členský
členský
členský
členský
členský

100,- Kč
100,- Kč
100,- Kč
100,- Kč
í00,- Kč

Bez uhrazených příspěvků nebude umožněn vstup na
dvorce za účelem hraní.
Hodinová sazba za kurt 150,- Kě

návrh byl schvá|en: 12 pro x 0 proti x 0 se zdĚel

Povinnost brigádních hodin na rok 2023.
W navrhl ponechat počet hodin ipro rok 2a23, ale zvýšit poplatek za
neodpracovanou hodinu y?Oa kč. Nebyl vznesen žádný protinávrh,

. žáci 2 hod. dorost 3 hod. dospělí - ženy 3 hod. dospělí - muži 5 hod. důchodci 3 hod

poplatek 200 kč za neodpracovanou hodinu, odpracovat do
konce dubna 2023
platba 200 kč za odpracované hodiny nad rámec povinnosti
do konce dubna 2023

návrh byl schválen: í2 prox 0 proti x 0 se zdňelo

zprávu revizní komise přednesl předseda reviní komise Radek Šimon.
Revizní komise shledala činnost výboru a hospodaření klubu bez závad

Představení projektu rozvoje areálu LTC Bakov.
Pan Havelka projektant z firmy CR Project představil návrh projektu rozvoje areálu,
ktený byl vypracován na základě rozhodnutí uýkonného výboru. V hlavních body
projektu :

. rozšíření dvorců 1 až 4 k dvorci 5 a využití této mezery ke zvětšení odstupů
mezi nimi.

. Úprava a přeloženíel vedení, které k tomu zapotřebí

. vyspádování dvorců k plotům a odvodnění do šachet

. Nutná úprava a povrchu, zejména homogenizace dvorce 4

. Úprava povrchů dvorců 5 a 6 vzhledem k neuspokojivé letité situaci s vylézající
škvárou. V návrhu bylo vytvoření povrchů s umělou trávou. Tento bod vyvolal
největší diskusi, ze které nakonec vyplynulo zachovat antukový povrch, a to
hlavně z důvodů soutěží, turnajů a také finančních,

. Nový plot na severní straně ke stadiónu a přístupové cesty k brankám,

. osvětlení dvorce č.1, šachty na elektřinu a vodu mezi dvorci
o oprava a rozšířeníterasy před klubovnou s pergolou a novými dveřmi do

klubovny.
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800,- Kč,
1000,- Kč,
1500,_ Kč,
1500,- Kč,
200,- Kč,
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Diskuse,
Téma projektu rozvoje areálu přešlo plynule do diskuse, a to bylo jejím hlavním
námětem, Z výsledků vyplynula tato doporučení:

o Projekt bude finančně náročný a bude ho třeba rozdělit do etap tak, aby
nedošlo ohrožení hracích sezón.

. pro financování projektu bude nutné žádat o dotace a shánět sponzory.

. Na dvorcích 5 a 6 zachovat antukový povrch, ktený musí mít výhledově
vyměněno podloží.

. Doplnění branky na jižní straně mezi dvorci 4 a 5

Usnesení VH LTC

Valná hromada LTC Bakov nad Jizerou konaná dne 28 11.2022 vzala na
vědomí:

. zprávu o činnosti klubu za rok2a22

. zprávu revizní komise LTC Bakov za rok 2022
o informaci o brigádnické činnosti v roce 2022

valná hromada odhlasovala a schválila

. zprávu o hospodaíenizarok2022
o výši příspěvků na novou sezónu 2a23
o počet brigádnických hodin pro členy klubu na sezónu 2023

návrh usnesení byl schválen: 1í pro x 0 proti x 1 se zdrželo

Závér Valná hromada byla ukončena ve 2aj5 hodin

Lry| Tenis Club zě3_xpv nad Jizerou
DlC:CZ4271il07

|C:42715407 ..,.

.s

šimon
předseda LTC Bakov

petr polák
místopředseda LTC Bakov

28,11,2022 zapsal Petr Šimon, Petr Polák



Usnesení Valné hromadv LTC Bakov nad Jizerou ze dne 28,11. 2a22
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Valná hromada LTC Bakov nad Jizerou konaná dne 28. 11.2022vzala na vědomí :

- zprávu o činnosti klubu zarok2o22
- zprávu revizní komise LTC Bakov za rok2O22
- informaci o brigádnické činnosti v roce 2022

Valná hromada projednala.

Projekt rozvoje areátu klubu

valná hromada odhlasovala a schválila :

Bakov nad Jizerou

Lawn Tenís Club z.s.
Dl

- zprávu o hospoda ení za rok2022
- v ši p íspěvk na novou sezónu 2a23
- počet brigádnickl ch hodin pro členy kIubu na sezónu 2023
- usnesení Va|né hromady LTC Bakov nad Jizerou konané 28.11

petr polák
(místop edseda LTC Bakov)

2a22

V Bakově nad Jizerou 28.11.2a22

šimon
(p edseda LTC Bakov)
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